
PROTOKÓŁ NR XXIV/12 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 28 czerwca 2012 r. 
 
Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 13.00. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Pani Matylda Jakubowska-Czaja i Pan 
Leszek Kwiatkowski. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 

 Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 

 Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 

 Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin,  

 Iwona Śmietanka  - Radca prawny, 

 Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 

 Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 

 mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorz Ambroziaka, Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów                    
i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące zmiany: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin zgłosił dwa wnioski dotyczące zmiany 
porządku obrad: 

 
1. Wniosek, aby w punkcie 13 „Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie f) dodać 

podpunkt g) o brzmieniu: 
„g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok.” 
Projekt tej uchwały dotyczy zwiększenia dochodów bieżących o kwotę 309.453 zł i 
jednoczesnego zwiększenia wydatków bieżących o tę samą kwotę w zakresie pomocy 
społecznej na realizację projektu w ramach działania 7.1 „Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”. 

 
2. Wniosek, aby w punkcie 14 „Przyjęcie sprawozdań za rok 2011 z działalności:” wycofać 

podpunkt b) dotyczący sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma”, a podpunkty c) – e) 
staną się odpowiednio podpunktami b) – d). 
Po analizach ekonomicznych i analizie rynkowej dotyczącej stref działalności Spółki 
„Mig-Ma” chciałby prosić Radnych, aby temu tematowi poświęcić odrębne posiedzenia 
Komisji i Sesję Rady. Wówczas przeanalizujemy nie tylko sprawozdanie z działalności 
Spółki, ale także należy przeanalizować sytuację i wyciągnąć wnioski co do przyszłości 
Spółki.  

 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zgłoszonych zmian do porządku 
obrad. 
 
1. Za wnioskiem, aby w punkcie 13 „Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie f) dodać 

podpunkt g) o brzmieniu: 
„g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok.” 
głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 
 
2. Za wnioskiem aby w punkcie 14 „Przyjęcie sprawozdań za rok 2011 z działalności:” 

wycofać podpunkt b) dotyczący sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma”, a 
podpunkty c) – e) staną się odpowiednio podpunktami b) – d). 
głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 

01.01.2011 r. do 31.12.2011 r. 
4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2011 r. 
5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 r.  
6. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy 
Żychlin z wykonania budżetu za 2011 rok. 

7. Dyskusja. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011 rok. 
9. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień                 

31 grudnia 2011 r. 
10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 
11. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2011 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin                     
w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 rok. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
b) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Żychlinie,  
c) zbycia nieruchomości zabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego 

(położonej w Śleszynie przy ul. Kasztanowej 27), 
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d) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym (położonej                        
w Śleszynie przy ul. Kasztanowej), 

e) przejęcia części zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych 
przebiegających przez teren gminy Żychlin, 

f) przejęcia części zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg wojewódzkich 
przebiegających przez teren gminy Żychlin, 

g) zmiany budżetu gminy na 2012 rok. 
14. Przyjęcie sprawozdań za rok 2011 z działalności: 

a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
b) Żychlińskiego Domu Kultury,  
c) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,  
d) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.  

15. Przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2012 r. 
16. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na II półrocze 2012 r. 
17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 17 kwietnia 2012 r. 

do 15 czerwca 2012 r. 
18. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
19. Sprawy różne. 
20. Przyjęcie Protokołu Nr XXII/12 z dnia 26 kwietnia 2012 r. i Protokołu Nr XXIII/12 z dnia                

28 maja 2012 r.   
21. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Mirosław Zomerfeld – zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza Gminy oraz radnego 
będącego rolnikiem – „czy jakiekolwiek podnoszenie podatków wpływa dodatnio bądź 
ujemnie na prowadzenie działalności gospodarczej?” 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – mówimy tu o typowo książkowej 
odpowiedzi, jest to żądanie odpowiedzi związanej z definicjami funkcjonowania podatków 
lokalnych. Aspekty prowadzenia działalności gospodarczej są bardzo szerokie. Podatki 
lokalne są jednym z elementów składowych strony kosztowej prowadzenia działalności. 
Planując założenie działalności trzeba brać wszystkie koszty pod uwagę, a więc podatki,                  
w tym podatek VAT, koszty składek ubezpieczeniowych, rentowych, ceny paliw itp. 
 
Mirosław Zomerfeld – zwrócił się z zapytaniem do radnego rolnika, czy jakiekolwiek 
podnoszenie podatku rolnego wpłynie na podniesienie plonów?  
 
Mieczysław Studziński – powinien Pan sam odpowiedzieć sobie na to pytanie, to czy Pan 
będzie miał większe korzyści z uzyskanych plonów czy nie, zależy tylko od tego za ile Pan 
sprzeda swoje plony. 
 
Mirosław Zomerfeld – nie rozumie zasad działania Rady i Burmistrza, którzy podnoszą 
podatki nic tym nie osiągając. Ze względu na to, że jest jedynym podmiotem 
zarejestrowanym jako kowal na terenie działania Urzędu Skarbowego w Kutnie, otrzymał 
20% zniżkę podatku, a tu Rada podnosi mu podatek. 
„Skoro podnosicie podatki, to znaczy, że brakuje wam środków, a to oznacza, że nie umiecie 
się właściwie rządzić posiadanymi środkami.” 
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Ponadto poruszył następujące sprawy: 
- brak parkingu przy Pl. Wolności – szczególny problem z zaparkowaniem samochodu 

przy Pl. Wolności ze względu na brak parkingu, w czwartki natomiast brak możliwości 
przejazdu, 

- sprawa ul. Żeromskiego – mieszkańcy chodzą środkiem drogi, a nie chodnikami, gdyż 
nie ma możliwości przejścia ze względu na zwisające konary drzew. Zwrócił uwagę na 
to, że należy zapewnić przejezdność tej ulicy, poprzez połatanie dziur w jezdni, 

- oświetlenie uliczne w zimie – gmina pogrążona była w ciemnościach w okresie 
zimowym, a teraz już o godz. 20-21 zapalają się lampy, gdy dni są długie. Wystarczy 
odpowiednio domówić się z Zakładem Energetycznym, żeby we właściwym czasie 
przestawiane były zegary załączające oświetlenie. 

Grzegorz Ambroziak – odpowiadając na zapytania Pana Mirosława Zomerfelda – ma 
wrażenie, że Pan Zomerfeld nie zna obecnej sytuacji, jaka ma miejsce w Polsce i na świecie, 
w większości samorządów podnoszone są podatki, jest to mechanizm stosowany ze względu 
na złą sytuację ogólną kraju. 
Przed podejmowaniem uchwał dotyczących podatków przedstawiał Radnym, jak wyglądała 
sytuacja w wielu gminach od wielu lat. Wiele gmin ustalało podatki na maksymalnym 
poziomie, czego nie stosowano w naszej gminie. U nas podatki były obniżane w celu 
ułatwienia życia mieszkańcom. W momencie, kiedy przepisami prawa nakładane są kolejne 
obowiązki na gminy i brakuje pieniędzy, trzeba te podatki podnosić. 
- sprawa ul. Żeromskiego – ulica Żeromskiego jest drogą powiatową, staramy się 

domówić z powiatem, aby droga ta uzyskała przejezdność, ale jest to bardzo trudne.                
W związku z tym, na dzisiejszej sesji podejmiemy uchwały dotyczące przejęcia części 
zadań z zakresu utrzymania dróg powiatowych i wojewódzkich.   

- parking przy Pl. Wolności – w tej kwestii sytuacja jest podobna, gmina nie może 
wykonywać parkingu przy drodze wojewódzkiej, poza tym biorąc pod uwagę konieczne 
wyjazdy i przejazdy tak naprawdę miejsc parkingowych można byłoby tam zrobić 8-10. 

- oświetlenie uliczne – sprawy związane z oświetleniem ulicznym toczyły się około                       
8 miesięcy, przez taki czas negocjowaliśmy z Zakładem Energetycznym stawki opłat za 
energię elektryczną. Wreszcie zdecydowaliśmy się na ogłoszenie przetargu na zakup 
energii, okazało się, że zupełnie inny podmiot będzie realizował nam to zadanie. 

Małgorzata Ślęzak – Przewodnicząca Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Śleszynie 
– rodzice dzieci ze Szkoły Podstawowej w Śleszynie czekają na spotkanie z Burmistrzem                
w sprawie autobusu szkolnego. 
 
Grzegorz Ambroziak – na dzień dzisiejszy może poinformować rodziców, że jest szansa na 
to, aby autobus szkolny miał zmienioną trasę zgodnie z prośbą rodziców, ale dopóki tej 
pewności nie ma, nie chce oficjalnie przekazywać informacji. Po uzyskaniu pewnych 
informacji co do tras przejazdu autobusów szkolnych, odbędzie się spotkanie z rodzicami             
w tej kwestii. 
 
Paweł Wachowiak – w związku z tym, że od jutra zaczynają się wakacje, zapytał                                 
o realizację zadania termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Grabowie, czy są ustalenia 
co do terminu rozpoczęcia prac? 
Zapytał także o sposób wykorzystania środków z funduszu sołeckiego Sołectwa Dobrzelin – 
z tych środków miał być dokonany zakup kosiarki dla potrzeb sołectwa – zapytał, jak 
wygląda realizacja tego zadania? 
 
Krzysztof Falkowski – poprosił Burmistrza Gminy o poinformowanie Radnych na temat 
inwestycji modernizacji sali po dawnym kinie „Lech”.  
 
Przewodnicząca Rady – zaproponowała, aby dyskusja i zapytania dotyczące sprawozdania 
z wykonania budżetu odbyły się w punkcie 7 porządku obrad. 
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Edyta Ledzion – Kierownik Ref. GCPI – na dzień dzisiejszy środki z funduszu sołeckiego 
wykorzystało sołectwo Biała. Wszystkie zadania, które były związane z drogami, pod 
względem rzeczowym przy współudziale Kierownika Ref. BPI, były dopinane. Teraz 
podpisywane są protokoły w sołectwach Żabików, Sokołówek, Pasieka, co do ich  realizacji. 
Sołectwo Dobrzelin ma na ten rok zaplanowany remont dróg gminnych i zakup kosiarki.                
W związku z tym, że na terenie sołectwa jest sporo dróg gminnych zaproponowała Pani 
sołtys, aby spotkała się z Radą Sołecką i wspólnie zaproponowali, które drogi będą 
remontowane. Co do zakupu kosiarki, poinformowała Panią sołtys, jak wygląda procedura 
postępowania dotycząca dokonywania tego rodzaju zakupów. 
 
Paweł Wachowiak – zapytał, do kiedy można wykorzystywać środki z funduszu sołeckiego? 
 
Edyta Ledzion – środki z funduszu sołeckiego należy wykorzystać do końca roku, natomiast 
do 30 września należy składać wnioski o przyznanie funduszu sołeckiego na 2013 rok.                     
W połowie miesiąca lipca będzie organizowane spotkanie z Radami Sołeckimi dotyczące 
możliwości wykorzystywania środków z funduszu sołeckiego. 
 
Paweł Wachowiak – poprosił o zaproszenie jego osoby na spotkanie z Radami Sołeckimi. 
 
 
Do p-tu 3. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za 
okres od 01.01.2011 r. do 31.12.2011 r. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do 
informacji o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2011 r. do 
31.12.2011 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Wszystkie Komisje Rady przyjęły informację o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej                
w Żychlinie za okres od 01.01.2011 r. do 31.12.2011 r. 
 
Do przedłożonej  informacji nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcie informacji o stanie realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2011 r. do 31.12.2011 r. 
 
Za przyjęciem informacji o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 
01.01.2011 r. do 31.12.2011 r. głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę. 
Informację o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2011 r. do 
31.12.2011 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2011 r. 
Do p-tu 5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 r.  
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady zaproponowała połączenie punktów 4 i 5,         
a więc rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2011 r. i sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2011 r., a następnie poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin – Pana Grzegorza 
Ambroziaka  o wprowadzenie do sprawozdań. 
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – tradycyjnie podczas prac Komisji Rady 
w sprawie sprawozdań służymy wszelką pomocą dotyczącą wyjaśnienia zagadnień, które 
nurtują Państwa radnych, ale praca nad realizacją budżetu odbywa się przez cały rok.           
Na wstępie chciałby podziękować Państwu radnym, swoim współpracownikom, wszystkim 
kierownikom jednostek, że mimo tak trudnej sytuacji państwa i naszej gminy, poradziliśmy 
sobie z realizacją budżetu w roku 2011. Wiadomo, że im jednostka samorządu jest mniejsza 
tym trudniej jej radzić sobie z problemami finansowymi. 

W programie dzisiejszej sesji znajduje się punkt dotyczący udzielenia burmistrzowi 
absolutorium za 2011 rok. Zanim to nastąpi pozwoli sobie przedstawić w dużym skrócie 
realizację budżetu przedmiotowego roku. W dużym skrócie, gdyż budżet ten jest Państwu 
doskonale znany.  
Komisja Rewizyjna zakończyła swoje prace przed kilkoma tygodniami, Radni pracowali                
w komisjach, zadawali wiele pytań uzyskując jak sądzę wyczerpujące informacje.  

W 2011 roku plan dochodów Gminy został uchwalony w wysokości 27.445.063,92zł, 
wykonanie wyniosło 27.268.505,90zł (99,36% planu), wydatki uchwalono w kwocie 
27.960.290,92zł, a wykonano w kwocie 26.163.978,64zł (93,58% planu), co pozwoliło 
osiągnąć nadwyżkę budżetową w wysokości 1.104.527,26zł. 
Dochody bieżące Gminy zostały zrealizowane w wysokości 26.916.353,38zł, wydatki bieżące 
zrealizowano w wysokości 25.754.073,48zł, co wskazuje na osiągnięcie nadwyżki 
operacyjnej w kwocie 1.162.279,90zł bardzo istotnej z punktu widzenia zapisów ustawy           
o finansach publicznych uzależniających ponoszenie wydatków bieżących od osiąganych 
przez gminy dochodów bieżących. 
Stan zaległości na koniec ubiegłego roku wyniósł 2.126.758,24zł (zaległości z tytułu 
podatków i opłat lokalnych oraz zaległości dłużników alimentacyjnych), nadpłaty to kwota 
5.809,31zł. 
Wydatki bieżące zrealizowano w wysokości 25.754.073,48zł (98,43% wykonanych wydatków 
ogółem), wydatki majątkowe w wysokości 409.905,16zł, co stanowi 1,57% wykonanych 
wydatków ogółem. 
W 2011 roku największą pozycję w wydatkach inwestycyjnych stanowiła realizacja zadania 
inwestycyjnego pn.: „Budowa kompleksu sportowo-rekreacyjnego w miejscowości Dobrzelin. 
Część II” – kwota 367.658,65zł. 
Głównymi pozycjami wydatków bieżących Gminy są wydatki ponoszone na: 
- oświatę – kwota 10.548.855,84zł – 40,32% wykonanych wydatków ogółem, w tym wydatki 

na placówki „subwencjonowane” (szkoły podstawowe, Gimnazjum, Liceum) wyniosły                
w 2011 roku 7.947.788,76zł przy subwencji oświatowej 5.076.032zł; dopłata z dochodów 
Gminy wyniosła 2.871.756,76zł; 

- pomoc społeczną – kwota 7.660.490,48zł – 29,28% poniesionych wydatków ogółem; 
udział Gminy w wydatkach ponoszonych na pomoc społeczną wyniósł w 2011 r. 
2.269.952,16zł; pozostałą część wydatków pokrywały dotacje celowe otrzymane                      
z budżetu państwa na realizację zadań zleconych i dofinansowanie realizacji zadań 
własnych gmin (kwota 5.245.507zł) oraz dotacja na realizację programu 
współfinansowanego ze środków budżetu UE (kwota 145.031,32zł); 

- administrację publiczną – kwota 2.960.625,90zł – 11,32% wykonanych wydatków ogółem. 

Zobowiązania Gminy na koniec ubiegłego roku wyniosły 986.223,65zł i składają się na nie 
przede wszystkim: 
- naliczone do wypłaty dodatkowe wynagrodzenie roczne za 2011 rok; 
- jednorazowy dodatek uzupełniający dla nauczycieli, którzy nie osiągnęli średniego 

wynagrodzenia rocznego w poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2011 roku; 
- zobowiązania wynikające ze złożonych faktur i rachunków na zakup i dostawę usług. 

Przychody roku 2011 wykonano w wysokości 1.448.717,16zł (nie udało się osiągnąć 
przychodów z tytułu prywatyzacji ZEC), rozchody wyniosły 1.227.878zł i były zgodne                     
z zapisami umów kredytowych. 
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Zadłużenie Gminy z tytułu zaciągniętych kredytów na rynku krajowym na koniec ubiegłego 
roku wyniosło 7.439.524zł, co stanowi 27,28% wykonanych dochodów i jest zgodne z treścią 
art. 170 starej ustawy o finansach publicznych z 30 czerwca 2005 r. 
 

Jak Państwo radni pamiętają, realizacja budżetu roku 2011, i kolejnych lat to 
działanie w czasie podwyższonego ryzyka związanego z recesją, jak również 
przygotowywanie gminy do realiów nowej ustawy o finansach publicznych. 
Niestety z roku na rok, warunki się pogarszają, a my musimy czuwać nad prawidłowym 
funkcjonowaniem wielu instytucji lokalnych. 
Dlatego, chociaż bez przysłowiowych fajerwerków, budżet skromny ale bezpieczny na 
niestabilne czasy został zrealizowany sprawnie i profesjonalnie, za co również dziękuje 
swoim współpracownikom z urzędu i jednostek gminy. 
Działania przez nas podejmowane zmierzają do konkretnego celu, czyli wykazywania 
nadwyżki operacyjnej, która pozwoli na powrót do ścieżki inwestycyjnej pomimo trwającego 
kryzysu.  
 
 
Do p-tu 6. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy 
Żychlin z wykonania budżetu za 2011 rok. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/205/2012 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 2 maja 2012 r. w sprawie 
opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania budżetu za 2011 rok. 
 
Uchwała Nr III/205/2012 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 2 maja 2012 r.  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutowę przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
 
Do p-tu 7. Dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w dyskusji nad sprawozdaniem              
z wykonania budżetu za 2011 r. oraz nad sprawozdaniem finansowym. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin odpowiedział na zapytanie radnego 
Pawła Wachowiaka dotyczące termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Grabowie –                      
w ubiegłym roku planowaliśmy wspólną inwestycję ze Związkiem Gmin Regionu 
Kutnowskiego dotyczącą termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Grabowie oraz Miejsko-
Gminnej Biblioteki Publicznej, w związku z tym, że pojawił się program Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska, który umożliwiał gminom pozyskanie blisko 75% środków              
z pożyczki na tego rodzaju inwestycje. Pożyczka ta miała być preferencyjna i mogła być 
umorzona. W trakcie przygotowań do realizacji tych inwestycji, zmieniono zasady, co do 
przekazywanych środków z NFOŚ - część środków miał dawać Fundusz Wojewódzki,                   
a część Fundusz Narodowy, poza tym, gmina miała dokładać swoich środków na poziomie 
40%, a nie 25%. Przyznał, że był pomysłodawcą na forum Związku Gmin, aby gminy 
przystąpiły do tego projektu. W związku z tym, że środki te były niepewne, nie znane były do 
końca  zasady i warunki przyznawania tych środków, wystąpił z wnioskiem o wycofanie się               
z tego projektu. Dokonał tego w chwili, gdy nie było to ze stratą dla naszej gminy, jak również 
dla Związku Gmin Regionu Kutnowskiego, gdyż projekt ten był tak duży, że ubytek dwóch 
naszych inwestycji nie wpływał na realizację zadania w innych gminach. 
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Dlatego też w ubiegłym roku nie doszło do realizacji inwestycji termomodernizacji naszych 
dwóch obiektów. 
W tym roku Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Grabowie otrzymała pełne uprawnienia do 
przeprowadzenia tej inwestycji. I etap termomodernizacji w zakresie wymiany okien będzie 
realizowany już od dnia jutrzejszego.  
Nie wchodząc w program termomodernizacji ze Związkiem Gmin nic nie straciliśmy, ani 
czasu, ani żadnych środków finansowych, a Związek Gmin niestety z tej inwestycji musiał 
zrezygnować. Po wycofaniu się naszej gminy z projektu, wycofały się także kolejne gminy, 
gdyż Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska przez 2 lata nie uzgodnił zasad finansowania 
inwestycji. 
Poinformował również, że w bieżącym roku zostanie zrealizowana termomodernizacja 
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej. 
Następnie udzielił odpowiedzi radnemu Krzysztofowi Falkowskiemu w sprawie sali 
gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 1 – w ubiegłym roku planowaliśmy remont sali 
gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Żychlinie, ale nie udało się tego zadania 
zrealizować. Nie chce również obiecywać realizacji tego zadania w roku bieżącym. Wszystko 
będzie zależne od zakończenia prywatyzacji Zakładu Energetyki Cieplnej. Gdy otrzymamy 
środki z prywatyzacji, będziemy zastanawiać się nad ich wydatkowaniem. Na ten czas 
przygotowujemy się kosztorysowo do wykonania inwestycji modernizacji sali sportowej przy 
Szkole Podstawowej Nr 1 oraz modernizacji stadionu miejskiego. Wstępne szacunki 
wskazują, że na remont sali z zapleczem socjalnym powinna wystarczyć kwota 200.000 zł.  
 
Rafał Zajączkowski – zapytał, kiedy Burmistrz przewiduje sprzedaż udziałów Zakładu 
Energetyki Cieplnej oraz czy część środków z prywatyzacji można będzie przeznaczyć na 
remont budynku przy ul. 1 Maja 17?  
 
Grzegorz Ambroziak – w ubiegłym roku planowaliśmy sprzedaż udziałów ZEC, niestety 
procedura związana z przetargiem, w którym jedynym kryterium była cena, nie powiodła się  
i przetarg się nie odbył - nie dokonaliśmy zbycia udziałów.  
Sprzedaż udziałów ZEC ma nastąpić w roku bieżącym, w dniu jutrzejszym pojawi się 
ogłoszenie o rozpoczęciu negocjacji w sprawie sprzedaży udziałów. W procedurze 
negocjacyjnej wspiera nas doświadczona firma konsultingowa, która przeprowadzała szereg 
tego rodzaju działań. Prawdopodobne jest, że zakończenie procesu prywatyzacji powinno 
odbyć się na przełomie października i listopada. 
Co do propozycji radnego – na pewno na forum Komisji i Rady będziemy dyskutować                  
o podziale środków uzyskanych z prywatyzacji, ale dopiero po faktycznym ich otrzymaniu. 
Na pewno propozycje radnych będą brane pod uwagę, zarówno zakup autobusu jak i remont 
budynku są istotnymi elementami i będą one mogły być rozstrzygane po prywatyzacji ZEC. 
 
Robert Witeczek – w wydatkach inwestycyjnych w 2011 r. w dz. 700 Gospodarka 
mieszkaniowa było zaplanowana kwota 12.000 zł na wykup nieruchomości gruntowej. 
Zapytał, jaką nieruchomość zakupiliśmy za tę kwotę? 
 
Grzegorz Ambroziak – w ramach wykonywanej inwestycji związanej z zabezpieczaniem 
sieci ciepłowniczej zarówno do budynku TBS, jak i w celu poprawy jakości sieci cieplnej na 
terenie Os. Traugutta, dokonaliśmy modernizacji sieci cieplnej przechodzącej od kolektora 
przy rzece Słudwi przez pas terenu, który w części należał do osoby prywatnej. W celu 
zabezpieczenia interesu gminy, aby w przyszłości nie ponosić żadnych kosztów związanych 
z opłatami dotyczącymi przesyłu przez daną nieruchomość, udało nam się porozumieć                     
z właścicielami tego terenu i wykupić niewielką działkę rozdzielającą nasze działki gminne, 
przez które przebiega ciepłociąg. 
 
Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 
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Do p-tu 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011 rok. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011 rok. 
Następnie poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna              

(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                    
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem               
z wykonania budżetu za 2011 rok. 

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (4 głosami 
„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
za 2011 rok. 

3. Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – Komisja Oświaty                 
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                    
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                     
z wykonania budżetu za 2011 rok. 

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna                     
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                  
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                
z wykonania budżetu za 2011 rok. 

   
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie z rozpatrzenia          
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                
z wykonania budżetu za 2011 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011 rok 
 głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia                
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                    
z wykonania budżetu za 2011 rok. 
 
Uchwała Nr XXIV/118/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 9. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na 
dzień 31 grudnia 2011 r. 
 
Do przedłożonej informacji o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 
2011 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  Rada zapoznała się z informacją o stanie mienia 
gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 2011 r. 
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Do p-tu 10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie         
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej – Pana Józefa Kowalskiego o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 
 
Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Gminy Żychlin – „Na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (t.j. Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591; z 2002 r. Nr 23, poz. 220, Nr 62, poz. 558, 
Nr 113, poz. 984, Nr 153, poz. 1271 i Nr 214, poz. 1806; z 2003 r. Nr 80, poz. 717 i Nr 162, 
poz. 1568; z 2004 r. Nr 102, poz. 1055, Nr 116, poz. 1203 i Nr 167, poz. 1759; z 2005 r. Nr 
172, poz. 1441 i Nr 175, poz. 1457; z 2006 r. Nr 17, poz. 128 i Nr 181, poz. 1337; z 2007 r. 
Nr 48, poz. 327, Nr 138, poz. 974 i Nr 173, poz. 1218; z 2008 r. Nr 180, poz. 1111, Nr 223, 
poz. 1458; z 2009 r. Nr 52, poz. 420 i Nr 157, poz. 1241; z 2010 r. Nr 28, poz. 142 i poz. 146, 
Nr 40, poz. 230 i Nr 106, poz. 675; z 2011 r. Nr 21, poz. 113, Nr 117, poz. 679, Nr 134, poz. 
777, Nr 149, poz. 887 i Nr 217, poz. 1281; z 2012 r. poz. 567), 
Komisja Rewizyjna w składzie: 
1) Józef Kowalski  - Przewodniczący Komisji, 
2) Agnieszka Liwarska - Członek, 
3) Jadwiga Melcher  - Członek, 
4) Mieczysław Studziński - Członek, 
5) Rafał Zajączkowski - Członek, 
w wyniku rozpatrzenia: 
1. sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego: 

a) bilans  z wykonania budżetu, 
b) łączny bilans jednostki, 
c) rachunek zysków i strat, 
d) zestawienie zmian w funduszu, 

2. sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2011 r. wraz z opinią Regionalnej 
Izby Obrachunkowej, 

3. informacji o stanie mienia komunalnego gminy Żychlin na dzień 31 grudnia 2011 r.  
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy Żychlin za 2011 r. i wnioskuje           
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin z tego tytułu. 

 
UZASADNIENIE 

Skład Komisji Rewizyjnej po przeanalizowaniu złożonego sprawozdania finansowego, 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2011 r. wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, informacji o stanie mienia komunalnego wyraża opinię pozytywną. 
I. W wyniku analizy sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego: 

- bilans z wykonania budżetu, 
- łączny bilans jednostki, 
- rachunek zysków i strat, 
- zestawienie zmian w funduszu, 

 Komisja Rewizyjna stwierdziła, że: 
1. W bilansie z wykonania budżetu po stronie aktywów wyszczególniono środki 

pieniężne oraz należności z tytułu rozliczenia udziałów w podatku dochodowym od 
osób fizycznych i prawnych. Ogółem kwota aktywów wynosi 1.723.585,42 zł i jest 
zgodna z ewidencją księgową. 

2. Po stronie pasywów wyszczególniono zobowiązania wynikające z zaciągniętych 
kredytów w kwocie 7.439.524 zł oraz zobowiązanie wobec spółki MIG-MA na kwotę 
2.000 zł. Wykazano również nadwyżkę budżetową za 2011 r. w kwocie 1.104.527,26 
zł, skumulowany wynik budżetu z lat ubiegłych w wysokości (-) 7.218.684,84 zł i inne 
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pasywa (kwotę subwencji oświatowej na styczeń 2012 r.) w kwocie 396.219 zł. 
Ogółem kwota pasywów wynosi 1.723.585,42 zł i jest zgodna z ewidencją księgową. 

II. W wyniku analizy sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2011 r. Komisja 
Rewizyjna stwierdziła, że: 
1. Uchwalony Uchwałą Nr V/15/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. 

budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał realizację dochodów w 
wysokości 27.445.063,92 zł. Dochody wykonano w kwocie 27.268.505,90 zł, co 
stanowi 99,36 % planu. 

2. Uchwalony przez Radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał 
realizację wydatków w wysokości 27.960.290,92 zł. Wydatki zrealizowano w kwocie 
26.163.978,64 zł, co stanowi 93,58 % planu. 

3. Dochody własne (łącznie z udziałami w podatku dochodowym od osób fizycznych        
i od osób prawnych) na plan 13.941.824,00 zł wykonano w wysokości 14.233.393,46 
zł, co stanowi 102,09 %. 

4. Gmina dokonała zwolnień, ulg, odroczeń, umorzeń, zaniechania poboru obliczonych 
za okres sprawozdawczy (bez ulg i zwolnień ustawowych) w kwocie 11.830,09 zł, co 
stanowi 0,08 % wykonanych dochodów własnych. 

5. Obniżenia górnych stawek podatków obliczone za okres sprawozdawczy w kwocie 
1.012.232,63 zł, co stanowi 7,11 % wykonanych dochodów własnych. 

6. Stan zaległości na 31.12.2011 r. wyniósł ogółem 2.126.758,24 zł. tj. 14,94% 
wykonanych dochodów własnych, natomiast nadpłaty wynoszą 5.809,31 zł, tj. 0,04% 
wykonania dochodów własnych. 

7. Kwoty planowanych i wykonanych dochodów przeznaczone na zadania z zakresu 
administracji rządowej w wysokości na plan 3.879.828,23 zł są zgodne z podanymi 
przez Urząd Wojewódzki danymi o wysokości przekazanej z budżetu wojewody 
dotacji na te zadania. 

8. Wydatki na zadania z zakresu administracji rządowej zrealizowane zostały                
w wysokości 3.868.897,72 zł, tj. 99,72 % planu. Należy nadmienić, że otrzymane 
kwoty z budżetu wojewody są niewystarczające na utrzymanie zadań zleconych 
przede wszystkim w zakresie administracji publicznej. 

9. Kwota wydatków na utrzymanie dróg gminnych na terenie Gminy Żychlin w sezonie 
zimowym 2011/2012 wyniosła 18.486,54 zł brutto (w tym 3.800 zł refundacja 
poniesionych wydatków). Na wykonanie zadania dotyczącego zimowego utrzymania 
dróg wyłoniono wykonawcę w drodze przetargu. 

Komisja dokonała kontroli realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Utworzenie 
kompleksu sportowo-rekreacyjnego w miejscowości Dobrzelin – etap II” oraz sprawdziła 
wydatkowanie środków na remonty dróg wykonane w 2011 r. i terminowość 
przekazywania składek na ubezpieczenie społeczne w Zespole Szkół Nr 1 w Żychlinie i 
w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Żychlinie.   

Komisja Rewizyjna stwierdziła, że w 2011 r. rezerwa ogólna w wysokości 130.000 
zł nie została rozdysponowana w całości. Z rezerwy rozdysponowano łącznie 123.802 zł 
poprzez wydanie przez Burmistrza Gminy Żychlin 11 zarządzeń, pozostała 
nierozdysponowana kwota 6.198 zł.  

Komisja stwierdziła, że odnotowane wyniki w budżecie gminy tak po stronie 
wykonanych dochodów jak i wydatków za 2011 r. spowodowały uzyskanie nadwyżki 
budżetowej w kwocie 1.104.527,26 zł. 
Saldo konta podstawowego na 31 grudnia 2011 r. wynosiło – 1.281.078,26 zł.  

Ponadto Komisja Rewizyjna zapoznała się z realizacją spłat 20 kredytów 
zaciągniętych w latach 2008-2010 na realizację zadań inwestycyjnych oraz 1 kredytu 
zaciągniętego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego gminy. 
W 2011 r. gmina dokonała spłaty kredytów na kwotę 1.227.878 zł.  

III. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła informację o stanie mienia komunalnego gminy Żychlin 
na dzień 31 grudnia 2011 r. i stwierdziła, że przedstawione w niej: 
a) dane dotyczące praw własności,  
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b) dane dotyczące innych praw majątkowych, w tym użytkowaniu wieczystym, udziałów 
w spółkach, 

c) dane o zmianach w stanie mienia komunalnego, które nastąpiły od dnia 31 grudnia 
2010 r. do dnia 31 grudnia 2011 r.  

są zgodne są z ewidencją księgową a informacja została przygotowana zgodnie z art. 
267 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 

Ponadto Komisja sprawdziła i pozytywnie oceniła stan realizacji Uchwał Rady Miejskiej               
w Żychlinie za 2011 r. na podstawie informacji przedstawionej przez Burmistrza Gminy 
Żychlin. 

Powyższe wyniki dają podstawę do wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu 
gminy za 2011 rok i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 

W wyniku głosowania jawnego:  
- „za” udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin głosowało  - 5 członków komisji, 
- „przeciw”         - 0 członków komisji, 
- „wstrzymało się”        - 0 członków komisji.” 
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 11. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2011 rok. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/283/2012 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 19 czerwca 2012 r. w sprawie 
opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie 
absolutorium za 2011 rok. 
 
Uchwała Nr III/283/2012 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 19 czerwca 2012 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 
Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 rok. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 
2011 rok, a następnie poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o przedstawienie opinii do 
powyższego projektu uchwały. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna             

(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 
rok.  

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (4 głosami 
„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 rok.  

3. Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – Komisja Oświaty                
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 
rok.  
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4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna                     
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 
rok.  

   
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 
Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 rok 
 głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2011 rok. 
 
Uchwała Nr XXIV/119/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin podziękował za udzielenie absolutorium, 
za zaufanie i współpracę. Podziękował również swoim współpracownikom za ich pracę                  
i wysiłek oraz pochwalił za przygotowanie informacji o stanie mienia komunalnego gminy 
Żychlin.  
Poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziła, że nasza informacja o stanie 
mienia komunalnego będzie wzorcowa dla innych gmin. 
 
 
Do p-tu 13. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 
rok. 
 

OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2012 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok  
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXIV/120/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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b) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Żychlinie,  
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Żychlinie. 
 

OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rewizyjna               
(4 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy           
2 „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Żychlinie. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Żychlinie. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Żychlinie głosowało  - 10 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   3 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXIV/121/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

c) zbycia nieruchomości zabudowanej w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego (położonej w Śleszynie przy ul. Kasztanowej 27), 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 
zabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 

OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna               
(4 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego. 
 
Zofia Pilarska – poprosiła Burmistrza o przybliżenie projektu uchwały sołtysom, aby 
wiedzieli jaką nieruchomość zabudowaną gmina ma zamiar sprzedawać. 
 
Grzegorz Ambroziak – Szkoła Podstawowa w Śleszynie przestaje istnieć od 1 września br. 
Pozostaje obiekt, wobec którego przez lata wcześniejsze toczyły się różne postępowania             
w celu jego odzyskania przez poprzednich właścicieli. Wcześniej nie można było wykonać 
żadnych ruchów związanych z tym obiektem. Teraz nie toczy się żadne postępowanie              
w sprawie tej nieruchomości, a więc w celu zabezpieczenia interesów gminy przedstawia taki 
projekt uchwały. Nie oznacza to jednak, że obiekt ten będzie w ciągu miesiąca, czy dwóch 
sprzedany. 
Podjęcie tej uchwały otwiera drogę do prowadzenia dalszej procedury związanej                     
z budynkiem, a jednocześnie zabezpiecza przed dalszymi roszczeniami z zewnątrz.                    
W budynku tym pozostają lokatorzy, którym chcemy zabezpieczyć lokale mieszkalne. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości zabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w trybie 
przetargu ustnego nieograniczonego 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXIV/122/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym (położonej                        
w Śleszynie przy ul. Kasztanowej), 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 
niezabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
 

OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
 
Zofia Pilarska – poprosiła również o przedstawienie informacji sołtysom w sprawie 
sprzedawanej działki. 
 
Grzegorz Ambroziak – uchwała ta nie dotyczy sprzedaży osobnej działki, jest to 
wydzielenie części działki gminnej na poszerzenie działki sąsiedniej. Będzie to wąski pas 
działki o szerokości 7 m wydzielony z naszej działki gminnej w celu poprawy warunków 
zabudowy działki sąsiedniej.  
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie 
bezprzetargowym głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”    -   0 radnych, 
„wstrzymało się”   -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXIV/123/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) przejęcia części zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych 
przebiegających przez teren gminy Żychlin, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przejęcia części zadań                    
z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych przebiegających przez teren gminy 
Żychlin. 
 

OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie przejęcia części zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych 
przebiegających przez teren gminy Żychlin. 
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Grzegorz Ambroziak – wyjaśnił skąd propozycja podjęcia powyższej uchwały – w związku         
z licznymi uwagami sołtysów i mieszkańców w zakresie bezpieczeństwa na drogach 
powiatowych i wojewódzkich, udało nam się domówić z Zarządem Powiatu i Województwa   
w sprawie przejęcia części zadań z zakresu utrzymania dróg. Koszty z tym związane będzie 
w głównej mierze ponosić gmina, ale zapewne poprawi się bezpieczeństwo na drogach, 
szczególnie powiatowych.   
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przejęcia części 
zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych przebiegających przez teren 
gminy Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przejęcia części zadań z zakresu utrzymania 
publicznych dróg powiatowych przebiegających przez teren gminy Żychlin  
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXIV/124/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) przejęcia części zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg wojewódzkich 
przebiegających przez teren gminy Żychlin, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przejęcia części zadań z 
zakresu utrzymania publicznych dróg wojewódzkich przebiegających przez teren gminy 
Żychlin. 
 

Od godz. 12.10 obecnych na sali było 12 radnych – salę opuścił radny Krzysztof Falkowski. 
 

OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie przejęcia części zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg wojewódzkich 
przebiegających przez teren gminy Żychlin. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przejęcia części 
zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg wojewódzkich przebiegających przez teren 
gminy Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przejęcia części zadań z zakresu utrzymania 
publicznych dróg wojewódzkich przebiegających przez teren gminy Żychlin  
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXIV/125/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

g) zmiany budżetu gminy na 2012 rok. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 
rok. 
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Od godz. 12.15 obecnych na sali było 13 radnych – na salę obrad wrócił radny Krzysztof 
Falkowski. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2012 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok  
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXIV/126/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę. 
 

Po przerwie. 
 
 

Do p-tu 14. Przyjęcie sprawozdań za rok 2011 z działalności: 
 
a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2011 r. 
 
Od godz. 12.25 obecnych na sali było 11 radnych – salę obrad opuścili radni Krzysztof 
Falkowski i Paweł Wachowiak.  
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności 
Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2011 r. 
 
Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności 
Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2011 r. 
 

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2011 
r. głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 
Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2011 r. 
Sprawozdanie z działalności Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2011 r. stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 

b) Żychlińskiego Domu Kultury,  
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2011 r. 
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OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności 
Żychlińskiego Domu Kultury za 2011 r. 
 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 

Od godz. 12.28 obecnych na sali było 13 radnych – na salę obrad powrócili radni Krzysztof 
Falkowski i Paweł Wachowiak.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Żychlińskiego 
Domu Kultury za 2011 r. 
 

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2011 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 
Żychlińskiego Domu Kultury za 2011 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2011 r. stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 

c) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,  
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 r. 
 
Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
za 2011 r. głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 r. 
 

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 r. 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

d) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 r. 
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OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności 
Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 r. 
 
Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko - 
Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko - 
Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 r. stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 
Do p-tu 15. Przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2012 r. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do 
planu pracy Rady na II półrocze 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały plan pracy 
Rady na II półrocze 2012 r. 
 
Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na II półrocze 2012 r. 
 
Za przyjęciem planu pracy Rady na II półrocze 2012 r.  
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2012 r. 
Plan pracy Rady na II półrocze 2012 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 16. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na II półrocze 2012 r. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji                           
o przedstawienie planów pracy Komisji na II półrocze 2012 r. 
 
1. Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji 

na II półrocze 2012 r. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na                     
II półrocze 2012 r. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2012 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 
2012 r. 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
2. Jadwiga Melcher - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan pracy Komisji 

na II półrocze 2012 r. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze 
2012 r. 
 
Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze 2012 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze 
2012 r. 
Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
3. Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty przedstawił plan pracy 

Komisji na II półrocze 2012 r. 
 

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze 
2012 r. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze 2012 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze 2012 
r. 
Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawił plan pracy 

Komisji na II półrocze 2012 r. 
 

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze 
2012 r. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze 2012 r. 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze 2012 
r. 
Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od           
17 kwietnia 2012 r.  do 15 czerwca 2012 r.  
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 17 kwietnia 2012 r.  
do 15 czerwca 2012 r.  nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                          
17 kwietnia 2012 r.  do 15 czerwca 2012 r. głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 18. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

 
Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski zostały udzielone w punkcie 2 porządku obrad 
„Zapytania i wolne wnioski” oraz w punkcie 7 „Dyskusja”. 
 
 
Do p-tu 19. Sprawy różne. 
 
Paweł Wachowiak – zapytał, jak wygląda sprawa Pani Cieślak, czy osoba ta wywiązuje się 
z umowy dotyczącej spłat zadłużenia w czynszu? Prosiłby o zorganizowanie spotkania 
Komisji w tej sprawie. 
 
Jadwiga Melcher – również prosiłaby o zorganizowanie spotkanie w sprawie poruszanej 
przez radnego Pawła Wachowiaka, ale uważa, że w pierwszej kolejności Komisja powinna 
spotkać się z Kierownikiem Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej, aby zapoznać się ze sprawą 
terminowości spłaty zadłużenia. Wówczas kolejnym krokiem byłoby spotkanie się Komisji              
z zainteresowaną. 
 
Grzegorz Ambroziak – w ubiegłym roku był przeciwny decyzji Komisji w sprawie cofnięcia 
eksmisji. W tym roku, zainteresowana składała wnioski o przesunięcie terminu spłat dwóch 
rat z marca i kwietnia, wówczas wyraził zgodę na przesunięcie spłaty. Okazało się jednak, że 
osoba ta także nie wywiązała się z nowych terminów. Zwraca się z prośbą do Komisji               
o odczekanie jeszcze miesiąca, jeśli osoba ta nie dokona wpłat zaległości, wówczas będzie 
to znak dla niego i dla Dyrektora SZB, że należy podjąć dalsze kroki w tej sprawie. 
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Paweł Wachowiak – zwrócił się z zapytaniem w sprawie sprzątania na terenie Grabowa – 
kiedy pracownicy z robót interwencyjnych będą dokonywać wykaszanie traw i sprzątania 
piachu przy krawężnikach jezdni. Jak do tej pory nic się nie zmieniło w sprawie prac 
interwencyjnych na terenie gminy.  
 
Waldemar Bartochowski – sytuacja z robotami publicznymi wyglądała źle, a będzie jeszcze 
gorzej, gdyż od 1 lipca będzie nabór tylko 12 osób. Zatrudnionych będzie 9 mężczyzn i                   
3 kobiety, a mamy do sprzątania teren miasta i gminy, remonty w placówkach oświatowych, 
rozwożenie korespondencji, natomiast inne prace w zakresie sprzątania będą wykonywane 
sukcesywnie w miarę możliwości.  
Jest szansa, że w II półroczu br. zostanie uruchomiony „Program 50+”, co dałoby nam 
możliwość zatrudnienia większej liczby osób. 
 
Grzegorz Ambroziak – na ostatnim posiedzeniu Rady Zatrudnienia otrzymaliśmy 
informację, że być może od sierpnia uzyskamy grupę stażystów w ramach środków unijnych. 
To naszej gminie bardzo by pomogło. 
  
Barbara Sitkiewicz – zwróciła uwagę na bardzo zarośnięte rowy przy ul. Pomorskiej. 
Przypomniała, że kilka tygodni temu pracownicy MGOPS zwrócili się z pismem do 
Burmistrza o zwiększenie środków na wynagrodzenia. Wówczas Burmistrz obiecał, że 
rozpatrzy tę prośbę po zakończeniu I półrocza, kiedy zostaną rozliczone wydatki budżetowe 
za półrocze. W związku z powyższy prosi o spotkanie z Burmistrzem w zakresie podwyżek 
dla pracowników MGOPS. 
 
Grzegorz Ambroziak – potrzebuje informacji dotyczącej rozliczenia I półrocza 2012 r., 
wówczas podejmie decyzję w tym zakresie. 
 
Paweł Wachowiak – ubolewa nad tym, że tak mało osób będzie zatrudnionych w ramach 
robót publicznych, ale mimo wszystko uważa, że teren wiejski też należy obsługiwać i 
dokonywać sprzątania newralgicznych miejsc. 
 
Zofia Pilarska – mimo, że nie będzie szkoły w Śleszynie, prosi aby nie zapominać                      
o uporządkowaniu parku i terenu wokół budynku szkoły. 
 
 
Do p-tu 20. Przyjęcie Protokołu Nr XXII/12 z dnia 26 kwietnia 2012 r. i Protokołu Nr 
XXIII/12 z dnia 28 maja 2012 r.   
 

Od godz. 12.55 obecnych 12 radnych – salę obrad opuścił radny Józef Kowalski. 
 

Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr XXII/12 z dnia 26 kwietnia 2012 
r. i Protokołu Nr XXIII/12 z dnia 28 maja 2012 r.   
 
1. Za przyjęciem Protokołu Nr XXII/12 z dnia 26 kwietnia 2012 r. 

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
2. Za przyjęciem Protokołu Nr XXIII/12 z dnia 28 maja 2012 r. 

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 21. Zakończenie obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                                     Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                             /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
 
 
 


